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brak zdjęcia

Władze Cieszyna poczyniły przygotowania do zainstalowania kamer, które by ułatwiały stałe monitorowanie miasta.
- Cieszyn jest miastem stosunkowo bezpiecznym, ale kamery by się mimo to przydały - wyjaśnia burmistrz Bogdan
Ficek. - Sęk jednak w tym, że jest to związane z dużymi kosztami, na pokrycie których nie mamy w budżecie
pieniędzy. Być może, uda się pozyskać na ten cel fundusze unijne; wówczas wydatek byłby mniejszy. Decyzje będą
jednak należaly do Rady Miejskiej przyszłej kadencji.

Jak informuje B. Ficek, przewiduje się zamontowanie kamer stałych przy przejściach granicznych oraz 4 kamer
obrotowych. Spośród tych drugich jedna omiatałaby Wzgórze Zamkowe oraz ulice Zamkową i Głęboką, druga
Rynek, trzecia Górny Rynek, a czwarta okolice dworca PKS. 
Jeżeli kamery miałyby spełnić swą rolę, trzeba by opłacić jakieś etaty (stacja monitoringu winna pracować non stop) i
zapewnić lokal.
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